
 
  ١٣٨۵  مهر ٢٠٠۶اکتبر          ۴۶شماره 

 
 انتخابات هيات مديره انجمن

اعضای هيات مدیره انجمن هر بار برای یک دوره دو ساله 
ترکيب کنونی . شوند توسط اعضای انجمن انتخاب می

 آغاز به کار کرده است و ٢٠٠۵هيات مدیره از ژانویه سال 
آخرین . رسد  مین به پایا٢٠٠٧دوره اش در ژانویه سال 

ات برای انتخاب ترکيب وظيفه هيات مدیره برگزاری انتخاب
انتخابات هيات  قوانين حاکم بر. جدید هيات مدیره است

  مدیره چيست؟
تواند دو دوره پياپی عضو  هر عضو هيات مدیره تنها می -

  .هيات مدیره باشد
 .شود ترنت یرگزار مینانتخابات از طریق ای -
هر عضو انجمن و فقط اعضای انجمن حق انتخاب  -

 .اعضای هيات مدیره را دارند
 نفر برای عضویت در هيات مدیره انتخاب ٧در هر دوره  -

 .شوند می
مطابق با یک ماده جدید که همراه با انتخاب اعضای  -

دوره پيش هيات مدیره به تصویب اعضا رسيد و به 
 منطقه جغرافيایی چهاراساسنامه اضافه شد، هر یک از 

توانند سه   حداکثر میسایر مناطقآمریکا، کانادا، اروپا و 
ترکيب هيات مدیره . ضو در هيات مدیره داشته باشندع

 ٣(آمریکا : کنونی انجمن از نظر جغرافيایی چنين است
 ) نفر٢(و ایران )  نفر١(، اروپا ) نفر١(، کانادا )نفر

 .کند  نفری بر جریان انتخابات نظارت می٣یک کميته  -
  ٧بقيه در صفحه 

 
 کميته نظارت بر انتخابات

 

 
  

  دکتر مهدی ضرغامی
  )آمريکا(

 
 

 

  
  

  دکتر هيبت اله خاکزار
  )اروپا(

 

 

 
   بنی جمالیحسين دکتر

 )کانادا(
  
  
  
 

  گو با دکتر بنی جمالی وگفت
  عضو کميته انتخابات هيات مديره انجمن

  ٢صفحه 
 

   نماينده کنگره "آنا اشو"نامه 
امورخارجه و امنيت داخلی  به وزارت خانه های

  آمريکا
  ۴صفحه 

 

  در باره انتخابات هيات مديرهاطلاعيه انجمن 
  

٨صفحه   
 

  گزارش جلسه حقوق بشر شهر سن فرانسيسکو
۵صفحه   

 

  شهادت دکتر هژبری در جلسه رسيدگی 
  حقوق بشر شهر سن فرانسيسکو

۶صفحه   
 
 

  پرسش هايی بر پاسخ ها
  ٧صفحه 

 

  علمی-ن دانش های فنیکرد تجاریيک امکان برای 
٨صفحه   

 

  مايی سنتا کلاراشرکت کنندگان در گردهمعرفی 
 کيوان صميمی

 
٨صفحه   

  !ن انجمنفعالا
 .هيات مديره به وجود شما نياز دارد
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۴۶ 
  گو با دکتر بنی جمالی   وگفت
  ته انتخابات هيات مديره انجمنيعضو کم

  
  حسين بنی جمالی: نام

  اراک: محل تولد
  تورنتو، کانادا:محل سکونت

  تی-آی-دکترای مهندسی شيمی از ام: تحصيلات
   و سه فرزندهمسر: ادهخانو

  
آقای دکتر بنی جمالی ضمن تشکر از اینکه . ١

گو با خبرنامه انجمن   و ما رابرای گفتدرخواست
ارتباط چگونگی کنيم ما را با  پذیرفتيد، خواهش می

  !خودتان با دانشگاه ما آشنا کنيد
دانشگاه صنعتی  مختلف عضو کادر آموزشی همن در دو دور
) ١٩۶٧-١٩٧٠ (١٣۴۶ -١٣۴٩ سالهای یکی در. آریامهر بودم

با داشتن فوق  .به عنوان مربی در دانشکده شيمی
دسی شيمی از دانشکده فنی دانشگاه نليسانس مه

 های شيمی فيزیک و شيمی آناليتيک را آزمایشگاهتهران، 
همچنين در تدوین و تدریس دروس . کردم سرپرستی می

دگر عزیزم آقای دکتر احمد داشيمی فيزیک با دوست 
  .مداشتهمکاری 

 سال ردریامهر آ دومين دوره همکاری من با دانشگاه صنعتی
تی -آی-از ام پس از اخذ دکترا در مهندسی شيمی ١٩٧۴

در دانشکده مهندسی به عنوان استاد یار بود و این بار 
الات يسپليمر با تکيه بر مکانيک دریس ت، معرفی و شيمی

ته های مختلف و نيز همکاری با کميمحلولهای پليمری 
هميشه به آن خدماتی بود که آموزشی دانشکده جزو 

   .کنم افتخار می
آقای دکتر بنی جمالی، ممکن است ما را قدری با . ٢

پژوهش های علمی و صنعتی خود در خارج از ایران 
  آشنا کنيد؟

 ١٣۴٩پس از ترک دانشگاه صنعتی آریامهر در سال 
خود را در تحصيلات فوق ليسانس و دکترای خورشيدی 
در سپتامبر ماساچوست آمریکا  تی در ایالت-آی-دانشگاه ام

مکانيک "رشته تی من -آی-در ام.  شروع کردم١٩٧٠
را زیر نظر سه پروفسور " سيالات محلولهای پليمری

-امهر دو از  Merill، پرفسور   Ken Smithپرفسور : گذراندم
دانشگاه استاد ميهمان از  Flory و پرفسور تی-آی
 موفق به دریافت ١٩٧۵ در سال Floryپرفسور . نفورداست

  . جایزه نوبل در رشته شيمی پليمر شد
مورد علاقه و   Drag Reduction زمينهپژوهش های من در 

قرار گرفت و به همين دليل نيروی دریایی آمریکا حمایت 
 و دانشگاه Caltech، تی-آی-در امگروهی از پژوهشگران 

با وزن مولکولی خيلی  خطی  هایبه توليد پليمرمری لند 
و نيز مکانيک سيالات محلول های بسيار رقيق پرداختند بالا 

و در نتيجه  Dragبا هدف نهایی کاهش از این پليمرها 

سالهای بعد این فناوری . بودافزایش سرعت زیردریایی ها 
 DRAدر حال حاضر از . شرکت های نفتی فروخته شدبه 

(Drag Reducing Agent) ها ه انتقال سریع نفت از لولدر 
 بسيار جزیی به نفت اضافه شود که به مقدار استفاده می

 تاشود که با قدرت پمپاژ ثابت،  شود و این سبب می می
در حال حاضر . نفت بيشتری منتقل شود درصد ۴٠ميزان 

بسيار انحصاری و فقط این مواد پليمری امتياز توليد و فروش 
آمریکایی سرویس دهنده بزرگ در اختيار یک شرکت 

  . باشد می
آقای دکتر بنی جمالی ممکن است ما را با . ٣

  فعاليتهای حرفه ای خود آشنا کنيد؟
مهندسی مشاور در حال حاضر سهامدار و ریيس شرکت 

Petro-Ex Canada که در شمال شهر تورنتو در ایالت  هستم
به این شرکت در دو زمينه مربوط . آنتاریوی کانادا قرار دارد

یکی از این دو  .در پروژه های نفت و انرژی فعاليت داردهم 
 )Virtual Training( به کمک نرم افزار ی لزمينه آموزش عم

که در طی آن متخصصان و کارآموزان صنایع وابسته به نفت 
که برای با استفاده از نرم افزارهای مخصوص و پتروشيمی 

، وزشی شرکتزیر نظر کادر آماین منظور ساخته شده اند، 
  .گذرانند میدوره های آموزشی کوتاه و یا بلند مدت را 

دادن خدمات مشاوره ای به این شرکت فعاليت زمينه دوم 
ی نفتی،  و ایستگاههاه فيلتر هادر زمينشرکت های نفتی 

باشد که طی آن با  پالایشگاه ها و صنایع پتروشيمی می
و  واحد ها ظرفيت و عملکردخاص، استفاده از نرم افزارهای 

در سال های . شوند  کنترل میفراورده هانيز مشخصات 
در شرکت های  و مدیر پروژه در  ارشدمهندس ١٩٩١پيش از 
 :زیر یودم

     ١٩٨۵ -١٩٩٠ ليبی در شرکت نفت موبيل . ١
آلبرتا شهر کالگری در ایالت شرکت مهندسی فلور در . ٢

  ١٩٨٠ -١٩٨۵کانادا 
   ١٩٧۵ -١٩٧٧ اکریل ایران پلی –شرکت دوپان آمریکا . ٣

استادیار دانشگاه پلی  ١٩٨٠ تا ١٩٧٧در سالهای بين 
و مشاور محيط ) دانشگاه صنعتی اميرکبير(تکنيک تهران 
 . زیست بودم

هر چند که همه خدمات دانشگاهی من در دانشگاه 
صنعتی شریف نبوده و من سه سال هم عضو هيات علمی 

ین حال همواره با دانشگاه صنعتی اميرکبير بودم، با ا
دانشگاه صنعتی شریف در ارتباط بودم و هيچگاه همکاری 

  . علمی و صنعتی خود را با این دانشگاه قطع نکردم
همکاری مهم من در زمينه اجرای پروژه های محيط زیست، 
انجام پژوهش های مشترک در این زمينه و بررسی خطوط 

 با دو در این راستا. مشی سازمان محيط زیست ایران بود
یار و همکار قدیم، آقایان دکتر جلال شایگان از دانشکده 
مهندسی شيمی و دکتر برقعی از مرکز تحقيقات و نيز با 

 دانشکده بهداشت دانشگاه تهران افتخار انادتیکی از اس
 این انادتهم اکنون نيز با تعدادی از اس. همکاری داشتم

های دانشگاه ارتباط و همواره علاقمند رساندن کمک 
  . علمی در هر زمينه ای به آنها هستم

گرچه سالهای اقامت در آمریکا را در صنایع گذرانده ام اما 
افتخار دارم که همواره ارتباط علمی خود را با دانشگاه های 

از جمله این دانشگاه . مختلف بصورت افتخاری حفظ کرده ام
، )زمانی که در کالگری اقامت داشتم(ها، دانشگاه کالگری 

زمانی که در شرکت موبيل در ليبی کار (دانشگاه طرابلس 
  در یازده سال گذشته نيز مشاور صنعتی نيز و ، )کردم می
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 ...گو با دکتر بنی جمالی  و گفت

 

  
  دکتر بنی جمالی در گردهمايی سنتا کلارا

 دکتر ضرغامی، دکتر حسين بنی جمالی ، : به راستاز چپ
هژبری، دکتر نيوی، دکتر مانی خانم هدی هژبری در کنار دکتر 

موسوی مهندس قی و دقيمهندس ، شبرنگ، دکتر منتصری
  نژاد

  
 در دانشکده مهندسی شيمی در دانشگاه تورنتو بوده و در 

دروس طراحی و اقتصاد به صورت رایگان به آنها کمک 
 .کنم می

 
آقای دکتر بنی جمالی ممکن است برای ما . ۴

ن از شرکت در  تا و مشوقبفرمایيد که انگيزه
   چيست؟SUTAفعاليتهای انجمن 

 دوست و همکار پيشين آقای SUTAپيش از تاسيس انجمن 
که ارتباط از نياز به سازمانی من را هژبری فریدون دکتر 

دهنده دانش آموختگان و اعضای هيات علمی دانشگاه 
هر چند که . صنعتی آریامهر و شریف باشد، مطلع کردند

کاران و دانشجویان سابق دانشگاهی یافتن دوستان و همباز
متاسفانه مسافرتهای متعدد اما  مورد علاقه خاص من بود،

امکان آن را به من نداد تا آن کاری و اشتغالات زیاده از حد 
با این . علاقمند بودم، در این زمينه همکاری کنمچنان که 

 در دومين گردهمایی انجمن در تورنتو ٢٠٠٢حال در سال 
همينطور در گردهمایی امسال در سنتا کلارا  شرکت کردم و

 . به اتفاق همسرم شرکت داشتم
  
آقای دکتر بنی جمالی، نظرتان در مورد چهارمين . ۵

گردهمایی انجمن که تابستان امسال در سنتا کلارا 
  برگزار شد، چيست؟

به چند دليل برای من و همسرم شرکت در این گردهمایی 
جمله دیدار دوستان و از . جالب و دوست داشتنی بود

در یک دانشجویانی که با یکدیگر همکاران عزیز سابق، 
عده ای بودیم، فراگيری از سخنرانی کلاس یا آزمایشگاه 

و از همه مهمتر استفاده از برنامه های متخصص موفق 
 که به همت عده ای از دوستداران تفریحی و گردش بود

SUTAامکان شرکت در این گردهمایی  . ممکن شده بود
دوستان دانشمندی را فراهم آورد که برقراری ارتباط با 

و با یکدیگر در یک کلاس و روزگارانی با یکدیگر همکار بودیم 

مهمتر یک همه بردیم و از  یک آزمایشگاه به سر می
  . معشوق مشترک به نام دانشگاه صنعتی شریف داشتيم

و دیدار مجدد همکارانی را که سال ها بود، ندیده بودم 
بحث های زمانی در کلاس و آزمایشگاه شاگردانی را که 

 و نيز همسرم کردیم برای من غير علمی میعلمی و 
ها توان روی آن  بسيار با ارزش بود و به هيچ وجه نمی

من چنان تحت تاثير قرار گرفتم که تصميم . قيمت گذاشت
گرفتم در تمام گردهمایی های آتی بدون استثنا شرکت 

 .کنم
  
ی دکتر بنی جمالی شما عضویت کميته آقا. ۶

. انتخابات هيات مدیره امسال انجمن را پذیرفتيد
ممکن است انگيزه خودتان را در این رابطه با ما در 

  ميان بگذارید؟
 و اهداف آن قائل ام و به SUTAمن ارزش زیادی برای 

دوستان و همکاران قدیمی اهميت آن در ایجاد ارتباط بين 
گاه صنعتی شریف همواره خانه ما خواهد دانش. پی برده ام

جا دارد . خانه ای که در قلب خانه بزرگ ترمان قرار دارد. بود
اعتلای . در فکر کمک و اعتلای آن باشندکه دوستدارانش 

عاشقانه در نيل این سازمان نياز به افراد دلسوزی دارد که 
ه ای این همانطور که تا کنون عد. اهداف آن کوشش کنندبه 
ا در ت را قبول کرده اند و ما حاصل این زحمات رزحم

عزیز آقای دوست و همکار . گردهمایی سنتا کلارا دیدیم
 چند روز پيش به من تلفن کردند ودکتر فریدون هژبری 

. عضویت کميته نظارت بر انتخابات درآیمکه به توصيه نمودند 
  .من با کمال ميل پذیرفتم

تخابات هيات مدیره اميدوارم دوستان عزیز که نامزد ان
بتوانند خود را برای کار مهمی که با انتخاب شوند،  می

شود، آماده کنند و ثابت کنند که به  شدنشان شروع می
 .ورزند دانشگاه صنعتی شریف عشق می

  
يه ای صآقای دکتر بنی جمالی، چنانچه نظر و یا تو. ٧

شویم  برای پيشبرد کار انجمن دارید، خوشحال می
  . با ما درميان بگذاریداگر آنها را

به خصوص و  SUTAعزیز خواهش و توصيه من به دوستان 
برند به  به همه دوستانی که در خارج از ایران به سر می

با چند تن از دانشجویان این است، که هر یک طور عام 
.  راهنماهای آنها در تماس باشنددانشگاه، از طریق استاد

 فراوان از جمله نيازهای نيازهایدانشجویان عزیز برون مرزی 
کمک کردن به آنها غافل از و برماست که علمی دارند 

 ادیگر مچرا که آنها برادارن و خواهران و فرزندان . نباشيم
کمک به ثبت نام آنها و از آنجمله کمک ها بسيارند . هستند

و در مراکز علمی خارج از کشور، سرپرستی پروژه از راه دور 
مورد علاقه شان در با پروژه های آنها  تباط قراردادنرادر 

 .باشد خارج و یا داخل کشور می
  

که ن با تشکر مجدد از ایآقای دکتر بنی جمالی
وقتتان را در اختيار ما گذاشتيد، موفقيت های هرچه 

   . آرزو داریمجنابعالیبيشتری را برای 
  

  !ن انجمن در شاخه هافعالا
  !نامزد انتخاب در هيات مديره شويد

  .ن به وجود شما نياز داردانجم
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  نامه آنا اشو نماينده کنگره 

  امورخارجه و امنيت داخلی آمريکا به وزارت خانه های
  

 
 

 ساکن شهر پالو آلتو در شمال Anna Eshoo،خانم آنا اشو،
 رای گيری در ايالات متحد ١۴منطقه کاليفورنيا، نماينده 

نسيسکو، اين منطقه شهر هايی مانند سن فرا. آمريکا است
در پی رفتار غير . گيرد سنتا کروز و سن خوزه را در بر می

انسانی ماموران مرزی آمريکا با ميهمانان گردهمايی انجمن، 
اعضا و دوستداران ما با خانم آنا اشو تماس گرفتند و ايشان 
قبول کردند که اعتراضات ما را به گوش مقامات و مردم 

آنا اشو را به مقامات آمريکا در زير نامه خانم . آمريکا برسانند
 .خوانيد می
 
 ٢٠٠۶ اوت ١٧
  

  ا رایس، وزارت امور خارجه آمریکازيلعاليجناب کوندو
  امنيت داخلی آمریکاچرتوف، وزارت عاليجناب 

  
  وزیر گرامی رایس و وزیر گرامی چرتوف

مایلم نگرانی خود را از رفتاری ابراز دارم که در با این نامه 
 ایرانی که در این ماه برای شرکت در حق متخصصان گرانقدر

 در سنتا SUTAگردهمایی انجمن دانشگاه صنعتی شریف 
. عمال شده استآمده بودند، ابه آمریکا  ی کاليفورنياکلارا

آنها را زندانی به این افراد اجازه ورود به آمریکا داده نشد و 
زمان پروازشان به طول به این دليل که ویزای آنها در کردند 
  .یکا باطل شده بودآمر

 در منطقه انتخابی خود افراد ساکنبه پيوست نامه یکی از 
حاوی شرح چگونگی ماجرایی که برآنها در فرودگاه سن را 

فرانسيسکو گذشت، چند مقاله از روزنامه ها در این مورد و 
  . فرستم برایتان میهمچنين وب لاگ او را در این مورد 

 کنم،  مساله را درک میبه امنيتی در عين حال که من جن
دون هيچ این ویزا ها را باین امر برایم قابل قبول نيست که 

توضيحی باطل کرده باشند، بدون آنکه هيچ تلاشی برای 
خود این افراد در مورد باخبر کردن مسولان گردهمایی و یا 

 برخی از این افراد .باطل شدن ویزایشان صورت گرفته باشد
به  به سر برنددر زندان محلی  را شبکه کردند را مجبور 

در .  این دليل که پروازی برای بازگرداندن آنها وجود نداشت

 ساعت را ٣٠مورادی این امر در حالی صورت گرفت که فرد 
این متخصصان و یا مسولان اگر . در سفر گذرانده بود

، این برنامه گردهمایی از باطل شدن ویزا باخبر شده بودند
  .اب پذیر بوداعصاب خورد کن اجتن

از شما در مورد " زو لوفگرن"نماینده دیگر کنگره خانم 
در این جا . نگی باطل شدن ویزا بازخواست کرده استوچگ

مایلم پرسش های زیر را به پرسش های ایشان اضافه 
  .کنم

سياست وزارت امور خارجه آمریکا در مورد مطلع  .١
  کردن افراد از باطل شدن ویزایشان چيست؟

های آمریکا چه موازینی اتخاذ کردند کنسول گری  .٢
ویزای آنها متقاضيان ویزا تفهيم کنند که تا به 
تواند در فاصله اعطای ویزا تا زمان ورود به  می

 آمریکا باطل شود؟
 ، باطل شدند؟صادرهچه درصدی از ویزا های  .٣
آیا به این افراد هيچگاه خبری در مورد باطل شدن  .۴

 ویزایشان داده شد؟
هر زمانی قابل باطل شدن است، آیا اگر ویزا در  .۵

پيش از حرکت به سوی بایست  میمتقاضيان ویزا 
در تماس با سفارت و یا کنسولگری های آمریکا 

از اعتبار ویزای خود اطمينان آمریکا در کشور مبدا 
 حاصل کنند؟

آیا این یک روش معمول در وزارت امنيت داخلی  .۶
کا منع است که افرادی را که از ورود به خاک آمری

 شوند به زندان بياندازد؟ می
 این افراد ممنوع منسوبينخبررسانی به دوستان و  .٧

 الورود چگونه بوده است؟
یک آیا یک حد زمانی برای در زندان نگاه داشتن  .٨

   وجود دارد؟متقاضی ورود به آمریکا
  

  با اميد به پاسخ سریع شما
  با احترام
  اشو. آنا جی

  نماینده کنگره
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۴۶ 
  فرانسيسکو به  شهر سن حقوق بشر کميسيونرسيدگی

   و گمرکی آمريکابانیاداره مرزشکايات رسيده از 
  

  
در پی شکايات دريافتی از سوی اعضا و دوستداران انجمن ما در رابطه با رفتار غير انسانی ماموران مرزی آمريکا با ميهمانان 

يسيون با ماين ک.  گرفتبه اين موضوعرسيدگی گردهمايی انجمن ما، کميسيون حقوق بشر شهر سن فرانسيسکو تصميم به 
اين .  و گمرکی آمريکا از آنها خواست تا در يک جلسه رسيدگی به اين موضوع حاضر شوندبانیارسال نامه ای به اداره مرز

ينده  و گمرکی آمريکا هيچ نمابانیمتاسفانه از سوی اداره مرز.  سپتامبر در شهر سن فرانسيسکو برگزار شد٢٨جلسه در روز 
از سوی انجمن ما تعدادی از اعضا، از جمله خانم دکتر الهه انسانی، خانم دکتر فريبا آريا و آقای . ای در اين جلسه حضور نيافت

دکتر هژبری، عضو هيات مديره انجمن در اين جلسه حضور يافتند و با سخنان خود کميسيون را با چگونگی ماجرا و رفتار غير 
  .خوانيم جا گزارشی را که دکتر هژبری از اين جلسه برايمان فرستاده اند، مین در اي.يکا آشنا کردندرانسانی ماموران مرزی آم

 
 سپتامبر یک جلسه بررسی در رابطه با موضوع باطل کردن ویزا ها ٢٨کميسيون حقوق بشر شهر سن فرانسيسکو در روز 

  .پيشبرد امر حوق بشر است کميسيون ن ایوظيفه.  برگزار کردSUTAو رفتار غير انسانی با اعضای انجمن 
 که ویزایشان باطل شده  از سوی ميهمانان گردهمایی نگاشته شدهپيش از تشکيل این جلسه نسخه هایی از نامه هایی

  .  کميسيون گذاشته شدن در اختيار مسئولين ایبود،
ود به آمریکا با باطل شدن ویزایشان مواجه هدف از این جلسه بررسی در مورد شيوه برخورد با ایرانيانی بود که به هنگام ور

برای  (BCP)ی باننمایندگان وزارت امنيت داخلی آمریکا و مرز. شده یودند و سپس بسياری از آنان به زندان فرستاده شدند
جلسه از اعضا و دوستداران انجمن ن یبيشتر حاضران در ا. رسيدگی به مسائل مطرح شده به این جلسه دعوت شده بودند

SUTAآمریکایی و چندی از اعضای گروه های -، اعضای دیگر انجمن های ایرانی، چند تن از اعضای گروه های آفریقایی
افراد زیر به ترتيب زمانی به پرسش های .  همه اعضای کميسيون حقوق بشر در این جلسه حضور داشتند.یهودی بودند

  :کميسيون پاسخ گفتند
 

دفتر روابط عمومی (آقای آهشا علی صفایی ، ) شهر سن فرانسيسکوانجمنعضو (، راس ميرکریمی )SUTA(دکتر هژیری 
، خانم دکتر الهه )نماینده کميته مشاغل و عضو کميته ایرانيان آمریکایی(، آقای بهادر حریری )شهرداری سن فرانسيسکو

وکيل (رازی هآتوسا چخانم ، ) کميسيون حقوق مهاجرین در شهرداری سن فرانسيسکواعضای و از SUTAعضو (انسانی 
آقای ، )گروه آفریقایی آمریکایی(، آقا و خانم جکسون )مهاجرت، انجمن وکلاوکيل (خانم نانسی هرموسی ، )مهاجرت
  ).مهاجر از کشور کنيا(س داکوستا فرانسي

براز همه اعضای کميسيون انزجار خود را از رویدادهای شرح داده شده انتيجه این جلسه بسيار خوب بود بطوری که 
  ".توانم جلوی گریه خود را بگيرم خوانم، نمی وقتی این نامه ها را می:"ریيس کميسيون گفت. داشتند

کميته ویژه سه نفره برای تصميم به تشکيل یک عدم حضور نمایندگان وزارت امنيت داخلی، کميسيون حقوق بشر به دليل 
علام داشت و از این کميته انی خود را از این تصميم شهردار سن فرانسيسکو نيز پشتيبا. ادامه این بررسی ها گرفت
به این کميسيون بکار گيرد تا بانی  آمریکا و اداره مرزیبرای حضور نمایندگان وزارت امنيت داخلخواست تا تمام توان خود را 

  .واند بار دیگر در سن فرانسيسکو تکرار شودتچنين وضعيتی ن
 

شر، برای ابتکارشان در شکل دادن ب خانم نازلی مهاجر، از اعضای کميسيون حقوق  ازSUTAدر اینجا مایليم از سوی انجمن 
به این روند اعتراضی و همچنين از خانم دکتر الهه انسانی برای تلاش هایشان در بسيج کردن پشتيبانی مقامات محلی و 

  .داشتند، صميمانه تشکر کنيم که در این جلسه شرکت SUTAشهادتی که در این جلسه دادند و بالاخره از همه اعضای 
  
 

 !فعالان انجمن در شاخه ها
  

 !نامزد انتخاب در هيات مديره شويد
  

  .انجمن به وجود شما نياز دارد
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۴۶ 
  دکتر هژبری در جلسه رسيدگی حقوق بشرسخنان 

  
در روند  و عضو هيات مدیره کنونی انجمن به تشریح نقش خود ریيس پيشينپس از معرفی خود به عنوان هژبری دکتر 

  .درخواست و اخذ ویزا پرداختند
 تماس دایم با کنسولگری ها  و به همين دليل درمن مسئول نام نویسی و گرفتن ویزا برای ميهمانان این گردهمایی انجمن"

 بود که البته ابتدا قرار. میما این کنفرانس را در سنتا کلارا برگزار کرد. بودم و دعوت نامه ها را به کنسول گری ها فرستادم
بحث اصلی این . این کنفرانس در خود شهر سن فرانسيسکو برگزار شود ولی بعد تصميم گرفتيم در سنتا کلارا برگزار کنيم

دليل انتخاب این موضوع همزمانی این کنفرانس با یک صدمين سال زلزله سن . کنفرانس هم در رابطه با موضوع زلزله بود
 ی در رابطه باو همچنين به دليل آنکه تعدادی از اعضای ما از متخصصان زلزله هستند و روی پروژه های. فرانسيسکو بود

 ویزا صادر شد برای ١٢۵ تقاضای ویزای ميهمانان گردهمایی ما پذیرفته شد و ١۵٠در مجموع . کنند  کار می بم در ایرانزلزله
گری هایی که در کشورهای  کانادا و اروپا عمدتا توسط کنسول، ميهمانانی که از سراسر جهان مانند کوالالامپور، ژاپن

شوند تا آنکه در روز   سپس ما دیدیم که ميهمانان گردهمایی به مرور وارد آمریکا می.رکيه و تاور ایران بودند، مانند دوبیجم
اجازه وارد شدن به آمریکا را  شده است ولی به او لوس آنجلسوارد فرودگاه  که دادمن خبر یکی از ميهمانان به  ژویيه ٢۵

چه و به آنها اطلاع دادم روز بعد با کنسولگری آمریکا در دوبی که اکثر ویزا ها را صادر کرده بود، تماس گرفتم  .دهند نمی
باطل شده شرکت کنندگان در گردهمایی  یشود که ویرا حادثه ای اتفاق افتاده است و به اطلاعشان رساندم که گفته می

کنسولگری هيچ آیا به شرکت کنندگان اطلاع داده اند؟ و اگر چنين است نها پرسيدم که ایا این موضوع صحت دارد از آ. است
گرداند،   کردند و باز می شرکت کنندگان را در آمریکا بازداشت مییعنی در حالی که . جوابی نداد و به صدور ویزا ادامه داد
  .دادند کنسولگری ها به صدور ویزا ادامه می

ساعت ها کردند و  از سایر مسافران جدا میبلافاصله شدند،  ر آمریکا شرکت کنندگان را به هر فرودگاهی که وارد مید
دند را از کر کسانی که بلافاصله پرواز برگشت پيدا نمی. دادند ، عکس برداری و انگشت نگاری قرار میمورد بازجویی

 اداره مهاجرت در نزدیکی لوس صوص زندانيان به بازداشت گاهخمای با اتوبوس هو ده شان جدا کرده، دستبند زده خانوا
و گرفتند  در آنجا مجددا مورد بازجویی و انگشت نگاری قرار می. بردند نزدیک سن فرانسيسکو میآنجلس و یا سنتا کلارا 

روز بعد آنها را مجددا . دداشتن تا روز بعد نگاه میعده زیادی دیگر از مجرمين سپس آنها را در سلول های کوچک همراه با 
باید اضافه . کردند در کنار هواپيما و در مقابل دیگر مسافران آنها را سوار هواپيما میبه فرودگاه آورده و به طرز توهين آميزی 

اکثرا از مدیران و  در ایران شخصيتهای محترمی هستند، یا اعضای کادر آموزشی دانشگاه بودند و یا کنم که این افراد
آنها برای شرکت در کنفرانس و دیدار دوستان دانشگاه کردند که سفر  آنها هيچگاه تصور نمی. موفق هستندان صنایع صاحب

  .ختم شودتوهين آميزی فوق العاده صنعتی شریف به چنين وضع 
ه به زودی موفق کدر تماس بودم و خوشحال بودم گرفتن ویزا  با این افراد در تمام مراحل ثبت نام و ماه ۶مدت برای من که 

ــوبه دیدار تعداد زیادی از آنها خواهم شد،  بخصوص که چند شب متوالی خانواده آنها به من تلفن . ق العاده دردناک بودف
بایست شاهد گریه خانواده این افراد باشم بدون  و من می. پرسيدند و از وضع و موقعيت آنها می کردند و نگران بودند می

  .يایدآنکه کاری از دستم بر ب
پاسخی هم که به یکی از نمایندگان کنگره داده شده . متاسفانه وزارت خارجه آمریکا تا کنون به نامه ما پاسخ نداده است

  . است، شامل مطالبی است که با واقعيات مغایرت دارد
ردار و حقوق بشر شهر سن فرانسيسکو به خاطر این بررسی ها و به خصوص از شه از کميسيون SUTAاز سوی انجمن 

 اوت به عنوان روز دانشگاه صنعتی شریف، تشکر ۴و تعيين روز انجمن شهر سن فرانسيسکو برای ابراز همدردی 
  ".کنم می

  

  !فعالان انجمن در شاخه ها
  !نامزد انتخاب در هيات مديره شويد
  .انجمن به وجود شما نياز دارد

  



 
 

 - 7 صفحه –   

۴۶ 
   پاسخ هارب یپرسش هاي

  ر خارجه آمريکا وزارت اموهای در مورد پاسخ نکاتی
، نماينده "زو لوفگرن"پس از ارسال يک سری پرسش از سوی خانم 

کنگره آمريکا به وزارت امور خارجه آمريکا، اين وزارت خانه که خود را 
به برخی " زو لوفگرن"ای به خانم ديد، در نامه مجبور به پاسخ گويی می

 ها در بسياری خاسمتاسفانه اين پ. از اين پرسش ها، پاسخ هايی داده است
. موارد روشن گر نکاتی نيست که خانم نماينده کنگره را نگران کرده است

 که پس از مطالعه اين پاسخ ها صادر کرد، نظرات  ایانجمن در اطلاعيه
  .اين پاسخ ها بيان داشت خود را به شرح زير درمورد

  
  :از پاسخ وزارت امور خارجه آمریکا .١
ود مطرح کرده بودند که آنها این افراد در تقاضای ویزای خ "

شریف قصد شرکت در گردهمایی دانش آموختگان دانشگاه 
را داشتند و نه در یک کنفرانس در مورد زلزله آنطور که در 

  "نامه شما بيان شده است
  :نظر انجمن

تواند ادعا کند که از موضوع  چگونه وزارت امور خارجه می"
نامه ای که ت دعودر این گردهمایی بی اطلاع بوده است؟ 
 گری های  به کنسولانجمن برای شرکت کنندگان خطاب

تا پيوست تقاضای ویزای خود کنند، این  آمریکا فرستاده بود
  :جمله آمده بود

ما یک برنامه بسيار جالب که امکان تماس گيری 
کند، طرح  ار میرخوبی را بين شرکت کنندگان برق

 زلزله  مين سال١٠٠چون امسال مصادف با . کرده ایم
افراد صاحب سن فرانسيسکو است، تعداد زیادی از 

در این کنفرانس و در کنار نام از دانشگاه ها و صنایع 
موضوع های دیگر همچنين در مورد زلزله به عنوان 

آمریکا و ایران صحبت خواهند  یک ضایعه مشترک در
  ."کرد
  :ز پاسخ وزارت امور خارجه آمریکاا .٢
دگی های نحضور نمایعدم با توجه به کمبود وقت و " 

 موارد ممکن نشد تا بعضیدر  آمریکا در ایران، سياسی
متقاضيان ویزا را از باطل شدن ویزایشان پيش از حرکت با 

   ."خبر کنيم
  :نظر انجمن

 کنسول گری های آمریکا از طریق اینترنت با متقاضيان -الف"
شد  بدین ترتيب همه این افراد را می. گيرند ویزا تماس می

  .از طریق اینترنت با خبر کرد
شرکت کنندگان در گردهمایی ویزای خود را نه در ایران  -ب

گری است،  بلکه در کشورهای دیگر که آمریکا دارای کنسول
ولی هيچيک از آنان قبل از حرکت از لغو ویزای خود . گرفتند

  .مطلع نشدند
از ورود نخستين ميهمان گردهمایی در روز   پس از آنکه -ج
ژویيه به دليل باطل شدن ویزا از سوی وزارت امور خارجه  ٢۵

گری آمریکا در دوبی تماس  ما با کنسولجلوگيری شد، 
 از باطل شدن ویزا با خبر کردیم و از آنها گرفتيم و آنها را

خواستيم تا در صورت صحت این امر دیگر ميهمانان 
ا نادیده آنها این تذکر ما ر. ندنگردهمایی را از این امر با خبر ک

به بيان .  ادامه دادنداوت ٣گرفتند و به صدور ویزا حتی تا 
دیگر در همان حالی که ميهمانان گردهمایی را به دليل باطل 

گری ها  فرستادند، کنسول شدن ویزایشان به زندان می
وزارت امور خارجه حتی . همچنان مشغول صدور ویزا بودند

  .مطلع نکرده بودکنسول گری های خود را نيز در این مورد 

 اوت افراد را از باطل شدن ١۴کنسول گری دوبی روز  -د
دوهفته پس از برگزاری گردهمایی این . ویزایشان با خبر کرد

  .و زندانی شدن این افراد بود
 شرکت های هواپيمایی وظيفه دارند تا از اعتبار ویزای -ه

اگر . مسافران پيش از سوار شدن به هواپيما مطمئن شوند
 که رگی برای امنيت آمریکا بودندزعا این افراد چنين خطر بواق

، وزارت شد بایست با چنان سرعتی باطل می ویزایشان می
بایست شرکت های   امور خارجه آمریکا قاعدتا می

ساخت تا از سوار کردن آنها  هواپيمایی را مطلع می
   ".خوددادری کنند

  :از پاسخ وزارت امور خارجه آمریکا .٣
دهيم که تصميم نخستين ما و  اطمينان میما به شما "

همچنين ابطال ویزا ها کاملا مطابق با قوانين آمریکا انجام 
  "گرفته است
  :نظر انجمن

با ویزای ميهمانان انجمن تنها پس از دو ماه بررسی های "
 ژویيه از ورود ٢٥و با این حال از تاریخ . امنيتی موافقت شد

به دليل باطل شدن ویزا ، افرادی که این ویزا ها را داشتند
کنسول گری ها برای برخی از ميهمانان . جلوگيری شدها، 

ولی به .  اوت ویزا صادر کردند٣گردهمایی حتی در تاریخ 
همين افراد به محض آنکه خواستند وارد آمریکا شوند، در روز 

 اوت، گفته شد که ویزایشان اعتبار ندارد و به دليل ورود ٤
  . کا به زندان فرستاده شدندغير قانونی به آمری

تی و ویزایی يآیا این مطابق با روح مندرج در قوانين امن
  آمریکاست؟

  :از پاسخ وزارت امور خارجه آمریکا .٤
در رابطه با مسائلی که هنگام ورود این افراد در "

فرودگاههای آمریکا به وقوع پيوسته است، این مسائل خارج 
  ."ارجه آمریکا استاز دایره مسئوليت های وزارت امور خ

  :نظر انجمن
کرد که وزارت امينت  وزارت امور خارجه آمریکا فکر می"

چه برخوردی با افرادی خواهد داشت ) DHS(داخلی آمریکا 
  شوند؟ که بدون ویزای معتبر وارد آمریکا می
 این افراد DHSدانست که  آیا وزارت امور خارجه آمریکا نمی

از آنها انگشت نگاری دهد،  را مورد بازجویی قرار می
زند و آنها را همراه با زندانيان  بند می به آنها دست،کند می

دارد، تا روز بعد با یک هواپيمای  جنایی در یک زندان نگاه می
  دیگر آنها را برگرداند؟

  "آیا این شيوه احترام گذاشتن به مردم ایران است؟
 :از پاسخ وزارت امور خارجه آمریکا .٥
د آمریکا این است که همه متقاضيان را سياست ایالات متح"

اصل . بطور یکسان و به شکل فردی مورد بررسی قرار دهيم
برای ما این است که فرد متقاضی صلاحيت دریافت ویزا را 

  ."طبق قانون داشته باشد
  :نظر انجمن

وزارت امور خارجه آمریکا از کنگره خواسته است تا برای 
وان ایرانی جمتخصص  ٢٠٠دیدار کوتاه مدت صدور ویزا برای 

  . ميليون دلار بودجه در اختيارش قرار داده شود٥
از نفر  ١٣٠آیا این نقض قرض نيست که از یک سوی ویزای 

دانش آموختگان و اعضای هيات علمی دانشگاه شریف را 
از کنگره بخواهند تا بودجه برای  باطل کنند و از سوی دیگر 

  گذاشته شود؟آوردن دیگر ایرانيان در اختيارشان 



 
 

 - 8 صفحه –   

۴۶ 
  اطلاعيه انجمن در مورد آغاز انتخابات هيات مديره

  
 فصل انتخابات دوره ای هيات مديره انجمن، سر رسيدنبه مناسبت 

هيات مديره کنونی انجمن اطلاعيه زير را برای اطلاع همه اعضا و 
  .دوستداران خود در سراسر جهان منتشر کرده است

  
ابق جدول زمانی زیر انتخابات هيات مدیره جدید انجمن مط

  :گيرد صورت می
اعلام آمادگی نامزد های :  اکتبر٢۵ تا ١٠ -١

  انتخابات
نامزد ها باید مشخصات و زندگينامه خود را همراه با 
یک عکس و همچنين شرح فعاليتهای گذشته خود را 
برای انجمن سوتا و برنامه های شان را برای آینده 
انحمن به این آدرس بفرستند  

SUTA.bod@gmail.com 
                                          اعلام اسامی نامزد ها:  اکتبر٣١ -٢

 سایت انجمن ینام و مشخصات همه نامزدها رو
بر طبق اساسنامه انجمن دو عضو . اعلام خواهد شد

زاهد هژبری و دکتر فریدون کنونی هيات مدیره، دکتر 
خابات شيخ الاسلامی، حق ندارند در این دور از انت

                             . اعلام نامزدی کنند
  مبارزات انتخاباتی:  نوامبر١٩ تا ١ -٣

توانند در مبارزات انتخاباتی  در این مدت نامزدها می
مشخصات و زندگينامه نامزدهاهم از . شرکت کنند

طریق سایت انجمن و هم از طرق خبرنامه به اطلاع 
سراسر جهان همه اعضا و دوستداران انجمن در 

توانند از طریق  اعضای انجمن می. خواهد رسيد
در . سایت انجمن پرسش هایی از نامزدها مطرح کنند

متشکل از دکتر این مدت کميته نظارت بر انتخابات 
و دکتر بنی ) اروپا(، دکتر خاکزار )آمریکا(ضرغامی 

،  آمادگی سيستم رای گيری انجمن )کانادا(جمالی 
 .ند کردرا کنترل کيفی خواه

  انجام انتخابات:  دسامبر١٠ نوامبر تا ٢٠ -۴
همه اعضای انجمن که خق عضویت سال  در این مدت

.  را پرداخته اند، حق شرکت در انتخابات دارند٢٠٠۶
به .  نامزد رای بدهد٧تواند حداکثر به  هر فرد می

محض ارسال الکترونيکی رای، یک پيام الکترونيکی به 
 ولی بدون به کميته نظارتفرد رای دهنده و همچنين 

 . شود  ارسال مینام فرد رای دهنده،
                                         اعلام نتایج انتخابات:  دسامبر١۵  -٥

کميته نظارت نتایج انتخابات و ترکيب جدید هيات 
 ،طبق اساسنامه .کند مدیره انجمن را اعلام می

ریکا، کانادا، آم:  منطقه انتخاباتی است۴ دارای انجمن
 ٣از هر یک از این مناطق حداکثر  .اروپا و سایر نقاط

       .توانند به عضویت هيات مدیره درآیند نفر می
  دوران انتقال:  دسامبر٢٠ دسامبر تا ١۵ -۶

 کارها از هيات مدیره قدیم به هيات مدیره در این مدت
      .شود جدید منتقل می

 جدیدآغاز فعاليت هيات مدیره :  ژانویه١ -٧
  

  اعلام نامزدی در انتخابات هيات مديره با 
  

  .را بسازيد انجمن آينده

  ی شمايک امکان برای تجاری کردن نوآوری ها
انجمن ما اخيرا به یک امکان برای تجاری کردن نوآوری های 

طی تماسی که . اعضا و دوستداران خود دست یافته است
یکایی در یکی از دست اندرکاران با تجربه و صاحب نام آمر

این زمينه با انجمن ما گرفته است، اعضا و دوستداران 
انجمن که در هر یک از رشته ها صاحب نوآوری هستند، 
می توانند نوآوری خود را از این طریق تجاری و وارد عرصه 

  .های صنعتی کنند
دوستانی که مایل به اطلاع بيشتر در این مورد هستند، 

  .ماس بگيرندبا ما تبا این آدرس توانند  می
com.gmail@bod.suta  

 
  شرکت کنندگان در گردهمايی سنتا کلارامعرفی 

 کيوان صميمی

 
 در آقای کيوان صميمی در کنار جمعی از شرکت کنندگان

   به هنگام صرف شامگردهمايی سنتا کلارا
  

 خورشيدی در رشته ١٣٧٣ان صميمی ورودی سال کيوآقای 
. مهندسی صنایع از ميهمانان گردهمایی سنتا کلارا بودند

مسئول حب امتياز و مدیر اصآقای صميمی ساکن تهران و 
متوقف شده اخيرا انتشار این مجله . هستند" نامه"مجله 
اليت های ما موفقيت روزافزون اقای صميمی را در فع. است

  .آرزومندیمحرفه ای شان 
  

  جلسه کميته هماهنگی شاخه ها
 ٨جلسه کميته هماهنگی شاخه های انجمن روز یکشنبه 

اکتبر مطابق معمول از طریق مکالمه تلفنی روی شبکه یاهو 
در این جلسه نمایندگان شاخه های زیر حضور . برگزار شد
  :داشتند

کاليفورنيای شمالی، کاليفورنيای جنوبی،  نيو انگلند،  -
 ادا، بریتانيا و سوئدغرب کان

در این جلسه موضوع انتخاب هيات مدیره جدید انجمن مورد 
نمایندگان شاخه ها با تاکيد بر اهميت . بحث قرار گرفت
ن انجمن و شرکت وسيع اعضا در این نامزد شدن فعالا

انتخابات پيشنهاد کردند که هر شاخه بطور فعال به تبليغ 
ستداران انجمن در موضوع انتخابات در ميان اعضا و دو

  .منطقه خود بپردازد
در خاتمه این جلسه نماینده یکی از شاخه های آمریکا 
اهميت توجه به موضوع اساسنامه انجمن را مجددا متذکر 

  . شد
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  يادگارهايی از گردهمايی سنتا کلارا
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  يادگارهايی از گردهمايی سنتا کلارا

  

 
 ر فريبا آرياتسخنرانی افتتاحيه دک

 

  
  و  کاميل نوايی، دکتر الهه انسانی: ز راست به چپا

  خسرو اعتمادی
 
 

  
  یبايجانرقص آذر
 

 
 نسل آينده در حال تمرين

 

 
 صرف نهار در کنار استخر هتل هايت

 
  
 

 
 هنرمند مشهور انوشيروان روحانی
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  از خبرها

 دانشگاه صنعتی شریف تشکيل بازنشستگانکانون   
 .شود می

 دانشگاه ها با شرکت ين المللینمایشگاه ب نخستين  
 .دانشگاه ما در تهران تشکيل شد

 ايران با آنفرانس دانشجويي مهندسي برقنهمين   
 نفر از دانشجويان اين رشته در دانشكده ١۵٠٠حضور حدود 

  .فني دانشگاه تهران گشايش يافت
 ١٢با شرکت  مسابقات عمبلات حرارتیسومين دوره   

بيم  .صنعتی شریف برگزار شدبه ميزبانی دانشگاه تيم و 
 از HHT تيم ،مارتينزیت از دانشگاه ما به مقام نخست

 از دانشگاه آزاد نجف Icemenدانشگاه صنعتی اصفهان و تيم 
 .آباد مقام های دوم و سوم را کسب کردند

 .فوق العاده جذب کارکنان دانشگاه افزایش یافت  
گل ابر  دانشگاه در جنگروه کوهآخرین برنامه تابستانی  

 .برگزار شد
 . تعيين شدتومان ١۴٠ غذای دانشجویی قيمت  
و نخستين جشنواره پایان  ششمين همایش دانشجویی  

 در آبان ماه در و متالورژیمهندسی مواد برتر نامه های 
 .شود برگزار میدانشگاه علم و صنعت 

 . دانشگاه تقدیر شدکارمنداناز دانش آموزان ممتاز   
و در تامين مالی بين المللی  یش همایش و دوره آموز 

پروژه های زیرساختی در آبان ماه امسال در دانشگاه ما 
 .شود رگزار میب

در ماه فوریه سال مهندسی پزشکی  مين کنفرانس ١٣  
 .شود  در ردانشگاه ما برگزار می٢٠٠٧

 ٢٠٠٧ در ماه ژویيه سال المپياد جهانی فيزیک مين ٣٨  
 .ان برگزار خواهد شداصفهدانشگاه صنعتی این بار در 

 در آبان ماه امسال پليمر هشتمين سمينار بين المللی  
 .در دانشگاه ما برگزار خواهد شد

 و عزت اله انتظامیبا حضور " شود ستاره می" فيلم  
در دانشگاه ما به گزوهی دیگر از هنرمندگان این فيلم 

 .نمایش درآمد
اشته  در دانشگاه ما به نمایش گذ"رمز داوینچی" فيلم  
 .شد

 در دفتر مطالعات فرهنگی دانشگاه فوچخ" شرط بندی " 
 .خوانده شد

 به قله کمک چال صعود شبانه گروه کوه دانشگاه یک  
 .انجام داد

دانشگاه صنعتي اميرآبير در مقطع آارشناسي ارشد   
 پذيرد  ميدانشجوي مجازي

شاهين حسابی به عنوان  دکتر علی رضا مشوق و دکتر  
دانشکده های فيزیک و کامپيوتر  دسرپرست های جدی

 .انتخاب شدند
با هدف آشنایی هر  مهدسی شيمی و نفت دانشکده  

اقدام به چه بيشتر دانشجوبان ورودی جدید این دانشکده 
آشنایی با مهندسی شيمی برگزاری یک سلسله جلسات 

 .کرده است
در آمفی را " ٢عصر یخبندان "فيلم  کانون فيلم شریف  

 .نشگاه به نمایش گذاشتتياتر مرکزی دا
دوره گذشت سه دوره از پذیرش دانشجو در  علی رغم  

، امسال اجازه پذیرش دانشجو در این های مشترک آخن
 .دوره به دانشگاه ما داده نشده است

 . دچار تغيرات اساسی شد١آزمایشگاه فيزیک   
 . دانشگاه انتخاب شدنددوچرخه سواری اعضای تبم  

  دانشگاه از زبان آمار
 نفر ٢٠٠ نفر و از ٩٠در سال جاري از يكصد نفر اول آنكور  

  .اند  نفر وارد دانشگاه صنعتي شريف شده١٧٩اول آنكور 
هاي فيزيك،  آموزان برگزيده المپيادي رشته  دانش۵١از   

 نفر دانشگاه صنعتي شريف را ۴٩شيمي، رياضي و نجوم، 
 .اند براي ادامه تحصيل انتخاب آرده

 جاري در رشته شيمي، رشته فيزيك و در المپياد سال  
مهندسي عمران نفر اول تا سوم در رشته مهندسي 
آامپيوتر نفر اول و دوم و در رشته مهندسي برق نفر اول و 

 .اند سوم از دانشگاه صنعتي شريف بوده
مسابقات رياضي آشوري امسال براي نوزدهمين  در  

 تبهرسال متوالي، دانشگاه صنعتي شريف در اين مسابقه 
 . را آسب آردنخست

دانشگاه صنعتي شريف هشت هزار دانشجوي روزانه   
 آارشناسي ٢٣٠٠ هزار دانشجوي آارشناسي، ۵شامل 

 دانشجوي دآترا و يك هزار دانشجوي ٧٠٠ارشد، 
 .آارشناسي ارشد نوبت دوم دارد

 دانشكده، تمام ١٢دانشگاه صنعتي شريف داراي   
ضي و يك دانشكده هاي مهندسي، فيزيك، شيمي، ريا رشته

 همچنين .مديريت و اقتصاد در مقطع تحصيلات تكميلي است
آنند  يك گروه مستقل فلسفه علم در دانشگاه فعاليت مي

 .آه در صدد ايجاد مقطع دآتراي فلسفه علم هستند
 . درصد دانشجويان دانشگاه دختر هستند٢۵  
آند آه از   عضو هيات علمي در دانشگاه تدريس مي۴١۵  

 .دهند  درصد را زنان تشكيل مي٩داد اين تع
هاي برتر آزمون سراسري و  مراسم تقدير از رتبه  

آموزان المپيادي دانشگاه صنعتي شريف دانشگاه  دانش
 .برگزار شد

 دانشجو در مقطع ٧٠٠در سال تحصيلي جديد   
 شروع به تحصيل ما رشته در دانشگاه ١۵آارشناسي در 

نكور آه وارد دانشگاه  نفر اول آ٩٠همچنين از . آنند مي
 ١۶ نفر در رشته مهندسي برق، ٧٢اند  صنعتي شريف شده

 و يك نفر مهندسي صنايع را IT نفر نرم افزار و ٢نفر مكانيك، 
 .براي ادامه تحصيل در دانشگاه انتخاب آردند

 نفر در دانشكده ١١٨ آزمون سراسري  نخست نفر٢٠٠از   
 نفر IT ،3 افزار و  نفر نرم٧ نفر دانشكده مكانيك، ۵٠برق، 

 .مهندسي صنايع و يك نفر مهندسي عمران را انتخاب آردند
 نفر در دانشگاه ١٧٩ نفر اول آزمون سراسري ٢٠٠از   

 نفر دانشگاه ٢ نفر در دانشگاه تهران ١۶صنعتي شريف و 
 نفر در دانشگاه شيراز و يك نفر دانشگاه ٢صنعتي اصفهان و 

 .اند آردهصنعتي نفت را براي تحصيل انتخاب 
 نفر، ١۴٨ برق: تعداد دانشجویان ورودی در هر دانشکده 

 نفر، شيمی ۵۶ نفر، متالورژی ۴٨هوا فضا  نفر، ٩٨مکانيک 
صنایع  نفر، ١۵٠مهندسی شيمی  نفر، ٨٨کامپيوتر  نفر، ۶۶
تعداد دانشجویان ورودی برای عمران .  نفر٧١ریاضی  نفر، ٧۵

 .و فيزیک هنوز اعلام نشده است
 ۴٩مدال جهانی  طلای المپبادی کشوری و ۵١ن  از ميا 

  .نفر شریف را به عنوان انتخاب نخست خود در نظر گرفتند
 

  تماس با ما
   مطالب خود را توسط پست الکترونيکی به نشانی 

de.gmx@hadzaad.anousheh    
  .ارسال کنيد زیر يا توسط فکس به شماره
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